
优质DW—T301 地面除尘液

产品名称 优质DW—T301 地面除尘液

公司名称 大连东旺正一科技有限公司

价格 .00/个

规格参数 产品类别:地板护理品
品牌:正一
细分:除尘液

公司地址 辽宁省大连市甘井子区营城子街道双台沟村

联系电话 0411-86310215 13610911813

产品详情

产品类别 地板护理品 品牌 正一
细分 除尘液 净含量 3.785L/桶
箱装数量 4桶/箱

本品能使打蜡地面保持清洁，并能有效地保持地面的光泽，使用前先将本品喷洒在地拖上，并让其浸透2
4小时，这种浸透过的地拖能增加尘埃或污物的吸附力，很容易地将地板上的灰尘沾到地拖上，摇动地拖
时，灰尘会很容易地脱离地拖，从而达到清洁的目的。适用于各种打蜡地面。

主要成份:

光亮剂、助剂、香精

物化特性:

外观，油状粘稠液体；气味，柠檬味；密度，0.84±0.04；溶解性，不溶于水

包装规格:

净含量：4l*4/箱

储存条件及储存期限:

储存时要防晒防潮，存放于阴凉干燥处。储存期限为二年。

使用说明:

12′除尘拖布：第一次喷85克，以后用42.5克。



24′除尘拖布：第一次喷227克，以后用113.5克。

36′除尘拖布：第一次喷400克，以后用200克。

当摇动拖布，脏物不易与拖布脱离时，就应该重新处理拖布。当拖布变得很脏时，应先洗干净后，再进
行上述处理。除了用于打蜡的地面外还可用于木制家具。

注意事项:

切勿触及眼睛，如不小心触及眼睛，应立即用大量水冲洗。

this product can be used to clean and luster waxed floor. first it shall be sprayed over a mop, and the mop shall be
soaked in it for 24 hours to better adsorb dust or dirt. the soaked mob can easily adsorb dust from floor, and can easily
get rid of the dust when it is shaken, thus the floor can be cleaned. it can be applied to various waxed floors.

main ingredients：brightener, auxiliary, aromatic chemicals.

physical and chemical properties：

appearance: oil-like thick liquid

density: 0.84±0.04

odor: lemon odor

solubility: insoluble in water

packing specification：net quantity: 4l×4/box

storage condition：it shall be stored in a cool and dry place away from the sun and dump.

the storage period is two years.

instruction for use

12 inch dust mop: 85 grams of the product for the first time, and 42.5 grams later on;

24 inch dust mop: 227 grams for the first time and 113.5 grams later on;

36 inch dust mop: 400 grams for the first time and 200 grams later on;

if dust mop fails to easily get rid of dirt when it is shaken, it shall be treated again.

when the mop is very dirty, first it shall be cleaned and then be treated as above. in addition to waxed floors, the
product can also be applied to wood furniture.

attention：

avoid eye contact; in case of contact, immediately flush eyes with plenty of water.
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